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Tisztelt Képviselő-testület! 
 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2007. október 28. napján 
megtartott ülésén elhangzott interpellációra, illetve el nem fogadott interpellációra az alábbi 
válaszokat adom: 

 
Kálmán János Képviselő Úr a Csongrádi úton lévő települést jelző tábla kihelyezését 

javasolta a TESCO körforgalomig azoknak a kerékpárosoknak az érdekében, akik a TESCO 
áruházba a kerékpárúton járnak. Nekik ugyanis az KRESZ előírás szerint fényvisszaverő 
mellényt kell használniuk lakott területen kívül.  
A vonatkozó rendelet előírása szerint a lakott terület határát jelző tábla elhelyezésénél egyebek 
között a beépítettség jellegére az útkörnyezet lakott területre jellemző kiépítettségére (pl. 
útcsatlakozások és kapubejárók sűrűsége) kell figyelemmel lenni. 
A Tóth tanyai bekötőút és a TESCO áruház közötti útszakasz menti területeken még nem 
alakultak ki a fentiek szerinti tulajdonságok. A tábla áthelyezésére akkor lesz lehetőség, ha az 
előírt feltételek teljesülnek ezen az útszakaszon is. 

Képviselő Úr a legutóbbi képviselő-testületi ülésen nem fogadta el a Batthyány utca Sima 
Ferenc utcai végénél kialakult illegális parkolóval és a Nagygörgős utcai behajtási tilalommal 
kapcsolatos interpellációkra adott válaszokat. 
A Képviselő Úrral történt egyeztetés alapján továbbra sem javasoljuk a Batthyány utcai járda és 
kiemelt útszegély közötti területen szabálytalanul történő parkolás megszűntetésére parkoló 
kiépítését, annak balesetveszélyessége miatt. Javasoljuk a járda és az útszegély közötti 
letaposott, tönkretett zöldterület helyreállítását, melyet a Városellátó Intézmény 2008. év 
folyamán elvégez, és a területet korláttal látja el annak érdekében, hogy a felújított zöldterületet 
a szabálytalanul parkolók ne tehessék tönkre. 
 

Ollai Istvánné Képviselő Asszony a Szent Anna utca egyirányúvá tételét kérte a Soós 
utca és a Szondi utca közötti szakaszon a keskeny útburkolat miatt, amelyet az ott parkoló 
gépjárművek még inkább leszűkítenek. 
A jelzett útszakaszt és az egyirányúsítás esetén a visszatérő forgalom számára számításba vehető 
Szondi utca, Nagyörvény utca és Soós utca érintett szakaszait felülvizsgálva megállapítható, 
hogy a forgalom átszervezése a kérdéses útszakaszon megoldható. Bevezetése előtt azonban 
feltétlenül szükséges az érintett ingatlantulajdonosokkal történő egyeztetés. Végleges döntés 
csak ennek ismeretében hozható. A Műszaki Osztály a Képviselő Asszonnyal egyeztetett 
időpontban lakossági fórumot fog tartani, amelyen tájékoztatni fogja az érintetteket a tervezett 
változtatásról. 



       
Hornyik László Képviselő Úr lakossági észrevételt továbbítva kifogásolta, hogy a 

Damjanich utcában nincs kihelyezve sebességkorlátozó és figyelemfelkeltő tábla, ellenben az 
évek óta aktualitását vesztett szarvasmarhacsorda-járásra figyelmeztető tábla még mindig kint 
van. Képviselő Úr forgalomcsillapító fekvő rendőr elhelyezését is indokoltnak tartaná. 
Az őszi rendszeres forgalmi rend felülvizsgálatot ez évben is megtartottuk, amelynek során azt 
tapasztaltuk, hogy a Damjanich utcai gyermekintézményekhez kihelyezett „gyermekek” veszélyt 
jelző táblák közül csak egy darab van meg. A táblák pótlása a beszerzés függvényében, de 
legkésőbb november végéig megtörténik.  
A Damjanich utca a városi úthálózatban a gyűjtőút kategóriába tartozik, ami nem indokolja a 
KRESZ-ben a lakott területre előírt 50 km/h sebességkorlátozásnál szigorúbb korlátozás 
bevezetését, fekvő rendőr kihelyezését.  Ezt az utca baleseti statisztikai adatai nem indokolják. A 
Rendőrkapitányságtól kapott információ szerint várhatóan még ez évben korszerű sebességmérő 
műszert kap a rendőrség. A közúti ellenőrzések során történő rendszeres és folyamatos 
használata remélhetően jó hatással lesz a sebességhatárok betartására. 
 

Dr. Rébeli Szabó Tamás Képviselő Úr közvilágítás kiépítését kérte a Honvéd utcán a 
helységtáblától a körforgalomig.  
Az ez évi közvilágítás fejlesztési feladatok közbeszerzési eljárása lezárult, jelenleg már a 2007. 
évi tervezett közvilágítás fejlesztési feladatok megvalósítása folyik. A Képviselő Úr által kért 
közvilágítás kiépítését a 2008. évi költségvetés lehetőségei függvényében lehet majd elvégezni. 
 

Móróné Tulipán Edit Képviselő Asszony a legutóbbi képviselő-testületi ülésen nem 
fogadta el a Schweidel utcában a kihelyezett súly- és sebességkorlátozó táblák ellenére folyó 
tehergépkocsi forgalommal kapcsolatos interpellációjára adott választ, amely szerint észrevételét 
továbbítottuk a hatáskörrel rendelkező Rendőrkapitányság felé, kérve a fokozott ellenőrzést. 
Egyeztetést tartottunk az el nem fogadott interpelláció miatt, melynek során Képviselő Asszony 
tájékoztatta a Műszaki Osztályt arról, hogy a lakosság az interpellációban megfogalmazottakon 
túl a 3,5 to-nál nehezebb gépjárművek kitiltását kéri az utcából. Ezért nem fogadhatta el az 
előzőleg kapott választ. A Schweidel utca a város legszélső beépített utcája, melynek egyik 
oldalán lakóépületek, másik oldalán hosszú évtizedek alatt kialakult telephelyek és ott működő 
vállalkozások találhatók. Ez a kialakult helyzet nem teszi lehetővé a városban általában előírt 7,5 
to-nál szigorúbb súlykorlátozás bevezetését. Remélhetőleg azonban a sűrűbb rendőri ellenőrzés 
valamint a rendőrségnél beszerzésre kerülő sebességmérő műszer alkalmazása következtében az 
előírt súly- és sebességkorlátozás megtartásával rendeződik a lakosság és a vállalkozások 
egymáshoz való viszonya. 
 
 Földvári Nagy István Képviselő Úr nem fogadta el a Horváth Mihály utca 
egyirányúsítása miatt a környező utcákban kialakult forgalmi állapot miatt benyújtott 
interpellációra kapott választ. 
A Képviselő Úrral történt egyeztetés során derült ki, hogy kérése nem a Sportcsarnok kiszolgáló 
útjának szélesítésére vonatkozott, hanem a Kígyó utcára. Ennek kiszélesítését kérte a 
Sportcsarnok mögötti szakaszon úgy, hogy az kétirányú forgalom számára alkalmas legyen. Az 
útszélesítés műszakilag megoldható, ehhez azonban szükséges a Bocskai utca torkolatnál a 
kiemelt szegélyek visszabontása, új kanyarodási ívek kialakítása, és a sportcsarnok melletti 
kiszolgáló út Kígyó utcai torkolatánál lévő villanyoszlop áthelyezése. A munkákat 2008. évben, 
a költségvetési lehetőségek függvényében lehet majd elvégezni. 
 
 Sipos Antal Képviselő Úr korábban a veresházi buszmegállóban lévő lámpa kijavítását 
kérte. A munkákat az EON-TITÁSZ elvégezte, a buszmegállóban a közvilágítás újra működik. 
  



Dr. Demeter Attila Képviselő Úr a Táncsics Mihály és a Petrovics Soma utcai 
ingatlanok kábel TV ellátása érdekében interpellált, és a kapott választ nem fogadta el. 
Tekintettel arra, hogy a kábel TV szolgáltatás nem közüzemi szolgáltatás, az egymással erős 
konkurenciaharcban lévő szolgáltatók fejlesztési beruházásaiba a Polgármesteri Hivatalnak 
semmilyen minőségben nincs beavatkozási lehetősége. 
  
    Törőcsik Zoltán Képviselő Úr a hékédi temető ravatalozójának leromlott állapota miatt 
interpellált, és kérte a felújítás vagy új ravatalozó építés lehetőségének megvizsgálását. 
A ravatalozó épület műszaki állapota valóban nagyon elavult. 2006. évben a Városellátó 
Intézmény felújította a tetőt és burkolattal látta el a belső falfelületeket és a mennyezetet mintegy 
500 eFt értékben. Ezzel azonban az épület alapvető hibája (a szigetelés hiánya)  nem hárult el. A 
falak szinte a mennyezetig vizesek, salétromosak. Új épület építését javasoljuk, melyre azonban 
előzetes becslés szerint kb. 10.000 eFt biztosítása szükséges. Megvalósítása akkor lehetséges, ha 
a 2008. évi költségvetés erre fedezetet biztosít. 
 
 

Szentes, 2007. november 15. 
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